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To: 5.1.2¢ EXER @minvws ni); EXEC) MEXEDI @ min vws.ni]
Cc: 5.1.2e Mi 0 Bel @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Mon 3/30/2020 8:45:28 AM

Subject: RE: Desinfectiemiddelen voor corona via alcoholindustrie

Received: Mon 3/30/2020 8:45:30 AM

Begrijp ik het goed dat je bang bent dat het andersom werkt, dat mensen de alcohol uit de desinfectantia gaan drinken?

Wat ik nog kan meegeven is dat IenW met de Belastingdienst heeft geregeld dat er een vrijstelling van accijnzen voor gebruik
van consumptiealcohol is, mits deze voldoende puur is. Kan men bij het eigen regionale douane kantoor aanvragen.

Er is namelijk een heel groot tekort aan de alcoholsoorten voor de ontsmettingsmiddelen en dat speelt ook nog wereldwijd.

van: INCEECNN)EXE© minvws n>Verzonden: zondag 29 maart 2020 12:55

Aan: 5.1.2¢ ) JEBEN minvws.nl>

cc: IRAE) AXE mins. i>;IE)EEN rinvwsi>
Onderwerp: FW: Desinfectiemiddelen voor corona via alcoholindustrie

Urgentie: Hoog

no

Wil j3j hier naar kijken.
Is natuurlijk ook vanuit alcoholpreventie interessant. Alcohol in desinfectie middelen drink je tenslotte niet .

Groet

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:ICTR EEE winvws.ol>

Datum: zondag 29 mit. 2020 11:51 AM

JERE @ minienw n>, 5.1.2¢
|

5.1.2¢

Onderwerp: Desinfectiemiddelen voor corona via alcoholindustrie

DagBE en 5.1.2e

We zoeken hulp van VGP vanwege de vrijstellingen voor de desinfectiemiddelen die vanwege corona zijn
afgegeven. Kunnen jullie met mijn collega's van GMT en mij meedenken over het volgende?

We hebben met lenW, het RIVM en het Ctgb de afgelopen weken keihard gewerkt en inmiddels 4 vrijstellingen
weten te krijgen ivm tekorten in de zorg aan desinfectiemiddelen.

1 daarvan is voor bedrijven die uit hoofde van hun reguliere productie ook handgel zouden kunnen maken

maar...dan moeten ze wel voldoen aan eisen anders kunnen we de werkzaamheid en veiligheid van de

middelen niet garanderen. Daarvoor volgen we 2 WWHO-formuleringen. De andere voorwaarde van de

vrijstelling is dat het enkel mag worden verkocht aan de zorg.
De grote hoeveelheden die VWS nu centraal via DSM en Avandis laat produceren voldoen aan deze

voorwaarden.

Nu springen er ineens meer (bier)brouwers/stokers in het gat (Ik heb meer voorbeelden dan in de bijlage), wat

op zich fijn is, alleen ze kunnen niet zomaar hun eigen 'magistrale receptuur' gaan verzinnen.

We hebben al gezien dat dat een te laag alcoholpercentage in het middel oplevert waardoor het misschien

lekker is voor de mensen die van een sterke borrel houden maar ontsmetten kan je er niet meel Dat is een
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kwalijke (en verboden) zaak.

Komt nog bij dat men het zo naar buiten brengt dat het politiek gezien lastig wordt om zo'n aanbod van

duizenden liters desinfecterende handgel af te slaan. Maar wij kunnen moeilijk iedereen die ergens een ketel

heeft staan een eigen vrijstelling geven, dat is onbegonnen werk want elke vrijstelling moet worden
beoordeeld. Daarom is er ook gekozen voor een generieke vrijstelling volgens een WWHO-guide waarvan we

weten dat het middel dan zeker desinfecterende werkt.

De inspecties (IGJ en ILT) zijn ermee bezig, de communicatie richting zorgpartijen loopt ook, het Ctgb en het

rivm hebben de websites helemaal op orde met duidelijke info over wat moet/mag.
Wij hebben echter geen contacten met de alcoholindustrie en ze vragen ook niet uit zichzelf waar ze aan

moeten voldoen. Kan VGP ons helpen om deze industrie op het goede spoor te zetten? Hier gaan dingen
anders mis.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work(www blackberry.com)

Verzonden: 29 mrt. 2020 10:56

Aan:
"

Onderwerp: Afbeelding van

(@minvws.nl>


